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Styrets beretning - Årsberetning

 Leksvik Idrettslag Håndballavdelinga Sesongen 
2019-2020
Styret har bestått av: 

 Leder: Lise Krabseth
Nest leder: Bjørn Ståle Aalberg
Kasserer: Camilla Sollie Finsmyr
 Sekretær: Gunhild Røst
 Sportslig utvalg: Jan Kopreitan
Materialforvalter: Ann Iren Hindberg 
 Styremedlem:   Wenche Næss
Arrangementkomite: Silje Kamilla Jensen

Leksvik 1. Mai 2019
Lise Krabseth Pedersen



Styrets beretning - Årsberetning
 Møtevirksomhet:
 Styret avholdt etter årsmøtet i 2019 5 styremøter og det ble behandlet 24 

saker. Det er fram til årsmøtet avholdt 4 styremøter, der et ble tatt over 
teams i 2020 der 22 saker har blitt behandlet. Totalt har det blitt behandlet 
46 saker i håndballsesongen 2019/2020. Styret har i tillegg hatt løpende 
kommunikasjon via egen facebookgruppe og messenger. Sittende styret 
har sett et behov for ha et møte i mnd.

 Det ble i september avholdt møte med alle lagledere og trenere for å 
informere om sesongen, oppgaver og ta opp felles problemstillinger, som 
for eksempel fordeling av halltider.

 I april avholdt sportslig utvalg sesongevaluering med alle lag hvor 
trenere/lagledere deltok enkeltvis. Der evaluerte vi årets sesong der alle fikk 
fortelle hvordan deres sesong hadde vært og legge inn ønsker for 
sesongen 2020/2021.

 Klubben har deltatt på sonesamlinger på Fosen. 

 Håndball avdelingen har deltatt på styremøter i hovedlaget månedlig.



Styrets beretning - Årsberetning
 Generelt om avdelingen
 Håndballavdelingen har også dette året hatt stort fokus på å få økonomien i en 

sunn utvikling og dette føler vi at vi har lyktes godt med. Camilla Sollie Finsmyr
har lagt ned en stor innsats i å få til gode rutiner rundt kassererjobben. Avtalen 
med Leksvik regnskapskontor ble videreført. 

 Styret har også i år jobbet med å skape god lagstilhørighet både for utøvere og 
foresatte og gjennom dette prøvd å fordele oppgaver på flere voksne med 
hensikt å skape positive sosiale miljø på lagene både i trening, kamp og også 
med andre aktiviteter. Dette er viktige faktorer for at vi skal få flest mulig til å 
trives i håndballmiljøet og ha et ønske om å fortsette med idretten lengst mulig. 
Dette føler vi at har lyktes godt på enkelte lag, mens vi enda har mye igjen på å 
etablere gode nok rutiner for alle. 

 Vi ser fortsatt at endel ikke klarer å holde orden på fellesutstyret. Vi i håndball 
avdelingen ønsker at trenere og lagledere tar mere ansvar for å holde 
fellesrommene ryddig og i orden til hver en tid.

 Det ble på årsmøtet 2018 bestemt at sportslig utvalg skulle beholdes som en del 
av håndball avdelingen, der leder av sportslig utvalg skulle være medlem i 
styret. 

 Sportslig utvalg leverer egen årsrapport. 



Styrets beretning – Årsberetning
 Arrangement
 Kampaktivitet: 
 Høstsesongen startet bra med mange kampdager i Leksvik hallen SMIA.

 Vi har denne sesongen hatt 13 kampdager før jul 2019 og 6 kampdager i 
2020 etter jul i Leksvikhallen. På grunn av Covid19 viruset ble vårsesongen 
amputert da ble lagt inn forbud mot sportslig aktivitet. 

 Denne sesongen ble det nye kjøkkenet i SMIA brukt til kiosk salg. Det har 
blitt opprettet en komitè for kjøkkenet der håndballavdelingen er 
deltagende. Etter litt prøving og feiling fant man ut at det var lurt å ta 
inngangspenger ved inngangen til hallen og ikke i kiosken. Dette på grunn 
av lite oversikt over hvem som har betalt inngang og ikke når man tok 
betaling i kiosken.



Styrets beretning – Årsberetning
 Sekretæriatet 2019/2020: 
 På grunn av manglende leder i sekretæriatet ved oppstart ble det litt 

startvansker, men dette ble fort opprettet da Terje Aunan tok på seg denne 
rollen. Det brukes Liveoppdatering på alle kamper nå og avdelingen har 
fått seg en egen bruker til dette. Vi får også i år som i fjor, mange positive 
tilbakemeldinger på hvordan lagene presenteres før kamp og 
speakervirksomheten underveis. Det er ønskelig at det er minimum 12 
personer som kan stille i sekretæriatet og dette er for å få kabalen med 
vakter til å gå opp. Det har kommet et forslag fra leder i sekretæriatet at 
det rekrutteres/stiller en eller to personer fra hvert lag for å kunne holde 
kontinuiteten- da vil det automatisk rekrutteres fra nye lag hele tiden. 

 Sekretariatet har bestått av:
 Nils Håkon Lerstadgrind, Terje Aunan, Ståle Rian, Aud Dagmar Ramdal, Kjell 

Åsmund Rosvold, Steffen Aune, Eirik Hovstein, Nina Ramdal Farbu, Elena 
Øverland, Åsmund Lerstad, Trond Espen Asp, Irene Rosvold Ruud, Camilla Løkken 
Rosvold, Therese Evenrud og Roar Berget. Aud Dagmar Ramdal (reserve)



Styrets beretning – Årsberetning

 Arrangementskomiteen: 

 Der er det Silje Kamilla Jensen som har hatt hoved ansvaret med vaktlister 
og Brit Undselli Halvorsen har hatt hovedansvaret for innkjøp av varer fram 
til det ble opprettet en komitè for kiosken i SMIA.

 Styret i håndball år bestemte at vi ikke skulle ha loddsalg på prix, men i 
stede arrangerte vi, i samarbeid med kommunen, en fest for de ansatte i 
Indrefosen kommune. Inntekten fra denne festen gikk til 
håndballavdelingen. Dette ble en bra fortjeneste.



Styrets beretning – Årsberetning

 Leksvikmartnan: 
 Håndballavdelingen bidro i juni 2019 med nattevakter på martnasområdet, 

renhold og salgstelt. Leder hadde vakt i hovedavdelingens info telt både 
lørdag og søndag. Dette fungerte veldig godt i år som i fjor.

 Økonomi/Økonominemd:
 Morten Stefan Berg har også denne sesongen arbeidet tett sammen med 

kasserer for å skape bedre økonomiske vilkår for avdelingen. 

 Sponsor avtale med Coop er fortsatt under behandling, ellers så har vi de 
samme avtalene som i 2018/2019.



Styrets beretning – Årsberetning

 Lagene
 Vi har i sesongen 2019/2020 hatt et treningstilbud for alle barn fra 2012 og 

oppover. 
 Totalt er det 117 aktive utøvere i avdelingen utenom støtteapparatene. 
 Vi har hatt 8 lag i aldersbestemte klasser med seriespill. Damelaget og 

herrelaget har spilt i 4. Divisjon. Vi har også hatt 2 minilag i alderen 8 og 9år. 
 De to yngste årgangene har hatt mulighet for å delta på miniturneringer 

omkring på Fosen og har deltatt på to av disse. I år som tidligere om årene 
skulle vi delta på steinkjercup, men pga corronaviruset ble dette avlyst. Vi 
hadde 6 lag som var påmeldt til dette.

 Både lagledere, trenere og øvrig støtteapparat oppleves som engasjerte 
voksne, som gjør en enorm innsats flere timer hver uke, for at vi skal ha et 
godt håndballtilbud i bygda. Det var totalt 2 lag denne sesongensom slet 
litt med å få kabalen med trenerrolle til å gå opp, men dette ordnet seg til 
slutt.



Styrets beretning – Årsberetning
 Dommere sesongen 2019-2020
 Aktive dommere:

 Andre Lindgjerdet
 Aron Sæther
 Mathias Pedersen
 Magnus Ramdal
 Marie Øverland
 Amalie Myrseth
 Marion Sæther Røst
 Frida Kopreitan Dahl

 Disse har i hovedsak dømt kamper i Leksvikhallen, men også tatt på seg 
dommeroppdrag i Vanvikan. Andre Lindgjerdet dømmer på nivå 3 og har 
oppdrag i Trondheimsregionen. 

 Dommerobservatører:
 Gunn Elisabeth Talmoaunet, Aud Dagmar Ramdal og Rune Halvorsen

 Det anbefales at dommerobservatører deltar på dommerobservatørkurs og er 
til stede under kamper der våre dommere deltar.



Styrets beretning – Årsberetning

Lag Trenere Lagleder

Mini 2012 Mats Cato Kjørsvik og Ole Andreas 

Killingberg
Mini 2011 Heidi Kongsrud Hilde Thrana
G. 10 Mats Cato Kjørsvik og Steffen Aune Tone Aune

J.10 Lise Krabseth Anette Talmo
J.12.2 Linda Lutdal og Bettina Vangen Camilla Rosvold
J.12.1 Rune Halvorsen og Irene Lerstadgrind Rita Holtborg

G.12 Linn Marita Nyborg og Merethe K. Dahl Gerd Sissel Nyborg

J. 13 Silje Aune og Rita Rosvoldaunet
G14 Karina Talmo og Lars Kristoffer Hindberg Rian Tonje Tvestad

J16 Jan Kopreitan og Merethe Kopreitan Dahl Elena Øverland

Damelaget Heidi Kongsrud Gunn Elisabeth Talmoaune
Herrelaget Thomas Pedersen Liv Bodil Dahl

Trenere og lagledere sesongen 2018/2019 har vært:



Styrets beretning - Materialliste

 11 førstehjelpsvesker
 14 ball nett
 13 draktsett ( noen drakter det ikke 

er satt på nr. på)
 130 vester i div farge
 12 myke baller til målvaktstrening
 6 regulerbare hekker/hinder
 1 kompressor
 1 kjøleskap
 1 Micro ovn
 1 fryser

 1 vannkoker
 1 dobbel kaffetrakter
 4 kaffekanner
 1 hjertestarter
 1 Ipad til bruk i sekratariatet
 2 klister påførings bokser
 3 Figur markører
 2 stiger
 90 kjegler
 3 ballpumper



Styrets beretning - Sportslig utvalgs 
årsrapport
 Sportslig utvalg har i sesongen 2019/2020 bestått av følgende personer:

 - Jan Kopreitan Leder

 - Mats Waade Kjørsvik Nestleder

 - Liv Bodil Dahl Sekretær og turneringsansvarlig

 - Cathrine Lindgjerdet Kursansvarlig

 - Aud Dagmar Ramdal Dommeransvarlig

 - Gunn Talmoaune Dommeransvarlig

 - Thomas Pedersen Treningstider, Påmelding osv



Styrets beretning - Sportslig utvalgs 
årsrapport
 Sportslig utvalg ble ikke konstituert på årsmøtet 2019, men fordelte oppgaver og 

roller i eget møte høsten 2019. Som navnet på utvalget sier, har vi ansvaret for 
den sportslige aktiviteten i avdelingen.

 SU har gjennomført 9 møter (planen var ett i måneden), møte med trenere 
lagledere før sesongen, samt evalueringsmøte med en fra hvert lag nå etter 
påske.

 Dette ble jo en sesong av litt spesiell karakter, da all aktivitet brått ble avlyst i 
midten av mars. Dette medvirket til at sesongens høydepunkt for mange, 
Steinkjercup, ble avlyst. På generelt grunnlag kan vi allikevel si at så lenge vi fikk 
spille håndball var stemningen god. Resultatmessig ble det som alltid både opp-
og nedturer. 

 Det som er spesielt gledelig, er at publikumsoppslutningen synes å være god. 
Ikke mange haller i regionen er så godt besøkt som Leksvikhallen.

 Vi stilte følgende lag:
 Knøtt, Mini, J10, J12 1 og 2, J13, J16, Damer, G10, G12, G14, Herrer



Styrets beretning - Sportslig utvalgs 
årsrapport
 Kort oppsummert forløp sesongen stort sett greit for de fleste lag. Noen utfordringer 

har det selvfølgelig vært, spesielt i forhold til låning av spillere på lag med liten stall. 
J13 avviklet sesongen med hjelp av J12 spillere, G14 måtte låne fra J13. 

 Ellers er det å ha et herrelag en berikelse for håndballen i Leksvika, men dessverre ser 
det ut til at interessen igjen er dalende. I skrivende stund vet vi ikke om vi klarer å 
stable lag på beina til neste år.

 Trening, kurs
 Det ble ikke avholdt trenerkurs med eksterne krefter denne sesongen. I stedet valgte 

vi å benytte egne trenere. Det ble avholdt trening med alle lag, hvor det ble lagt 
vekt på elementære ting, som alle i avdelingen bør kunne, og som skal gå som en 
rød tråd inn i alle lag. 

 Det ble også gitt litt opplæring i skadeforebygging. Øvelser ble vist av Bettina 
Vangen

 Ansvarlig for kurset var Heidi Kongsrud, Bettina Vangen, Cathrine Lindgjerdet og Jan 
Kopreitan

 Vi ønsker selvfølgelig at flest mulig skal ta kurs, men det viser seg dessverre vanskelig 
å få samlet nok folk til å avholde kurs i Leksvika.



Styrets beretning - Sportslig utvalgs 
årsrapport
 Andre aktiviteter.
 Vi hadde besøk av Byåsenakademiet v/Asgeir, som hadde ei treningøkt med 

alle lag fra 12 år og oppover til og med 16 år. Meget velykket arrangement, 
som vi ønsker å spinne videre på til neste sesong.

 Det ble arrangert kick – off før seriestart, hvor de fleste lag stilte.
 Det ble arrangert miniturnering hvor vi fikk besøk av flere lag fra Fosen. Meget 

vellykket og noe som bør følges opp neste sesong.
 Sportsplan
 Eksisterende sportsplan er revidert og må godkjennes på årsmøtet før den blir 

offisiell.
 Samarbeidsavtale med fotball
 Samarbeidsavtalen med fotball ble utarbeidet før inneværende sesong, og skal 

sikre at det ikke blir konkurranse om spillerne i sesong. Kort fortalt har håndball 
førsteprioritet fra oktober til og med mars, og fotball april til og med september. 

 Erfaringen fra første år har vært god, noe vi håper det fortsetter også 
kommende sesong.



Styrets beretning - Sportslig utvalgs 
årsrapport

 Diverse
 - Fjorårets partneravtale med Steinkjer ble ikke videreført.

 - Vi melder på følgende lag til neste sesong:
 J10, J12 1 og 2, J13, J16, Damer, G10, G12 1 og 2, G14.

 I tillegg vil vi melde oss på for å få ei miniturnering. 



Styrets beretning - Sportslig utvalgs 
årsrapport
 Forslag til SU neste sesong

 Jan Kopreitan, Leder

 Heidi Kongsrud

 Liv Bodil Dahl

 Gunn Talmoaune

 Aud Dagmar Ramdal

 Thomas Pedersen

 Mats Waade Kjørsvik

 Fordeling av roller gjøres på første møte i ny sesong.

Sportslig Utvalg
Leksvik Håndball
Jan Kopreitan, Leder



Behandle innkommende forslag og 
saker



Regnskap 2019



Regnskap 2019 – forts.



Treningsavgift 2020

 Vedtak fra 2019 var å videreføre treningsavgiften, uendret fra sesongen 
2018/2019 til sesongen 2019/2020

 Forslag til vedtak
 Treningsavgiften for sesongen 2020/2021 skal bestå slik den var 

for 2019/2020.



Styrets godtgjørelse

 Forslag til vedtak: Godtgjøring for sesongen 2020/2021 
videreføres uendret fra sesongen 2019/2020
 Leder: 4000kr
 Nestleder: 1000kr
 Kasserer: 2000kr
 Sekretær: 2000kr
 Sportslig leder: 4000kr
 Styremedlem: 1000kr
Materialansvarlig: 2000kr



Budsjett 2020
Nr. Kontonavn Beløp

Salgs-og driftsinntekter
3000 Salg dugnad 100 000
3100 Inngang/Kiosk 200 000
3120 Salgsinntekt tjeneste/arr 35 000
3210 Loddsalg 5 000
3220 Treningsavgift 150 000
3230 Hallreklame 60 000
3410 Støtte/tilskudd 50 000

Sum salgs- og driftsinntekter 600 000

Varekostnad
4300 Kioskvarer 80 000
4310 Varer loddsalg 500
4320 Varer for videresalg 40 000

Sum Varekostnad 120 500
Lønnskostnad

5000 Lønn til ansatte 20 000
5331 Godgjørelse til styremedlemmer 16 000
5500 Dommerhonorar 30 000

Sum lønnskostnader 66 000



Budsjett 2020 – forts.

Driftskostnader og av- og nedskrivninger
6490 Leie Idrettshallen 130 000
6540 Inventar 1 000
6551 Datautstyr 1 000
6560 Rekvisita/utstyr 10 000
6570 Drakter/trøyer 15 000
6705 Regnskapshonorar 10 750
6860 Kurs 30 000

Sum Driftskostnad 197 750



Budsjett 2020 – forts.
Annen driftskostnad

7140 Reisekostnad dommere/trenere 25 000

7160 Diettkostnad dommere 2 000

7300 Støtte Dame-/Herrelag 10 000

7320 Reklamekostnad 5 000

7400 Påmeldingavgift 80 000

7410 Gebyr NHF 20 000

7420 Premier 15 060

7500 Utlegg lisenser 5 000

7710 Styre og bedriftsforsamlingsmøter 5 000

7770 Bank- og kortgebyr 2 500

7775 Gebyr Vipps/iZettle 3 000

7790 Refusjon Treningsavgift 25 000

7798 Annen kostnad 15 000

Sum Annen driftskostnad 212 560

Inntekter 600 000

Kostnader 596 810

Årsresultat 3 190



Styrets sammensetning

 Årsmøtet 2019 vedtok en endring i styrets sammensetning. Det ble 
vedtatt å endre fra 5 til 7 medlemmer, der hver enkelt har en 
enkeltstemme. Dersom noen ikke er tilstede, har leder 
dobbeltstemme.

 Erfaring fra denne sesongen er god, og en vil fortsette med 
vedtatte sammensetning for sesongen 2020/2021 



Valg 2020/2021

 Valgkomiteen
 Gunhild Kruksve, Pål Ruben Kopreitan, Svein Erik Lian, Linda Brandås, 

Ann Iren Vårum og May Britt Løkken.

 Valgkomiteens forslag til styret: 
 Leder: Merethe Kopreitan Dahl 

 Sekretær: Aina Rosvoldaune 

 Kasserer: Camilla Sollie Finsmyr

 Arrangement komite: Brit Halvorsen (ansvarlig) og May Britt Løkken 

 Ikke på valg: Ann Iren Hindberg, Bjørn Ståle Aalberg, Wenche Næss og 
Jan Kopreitan. 



Valg 2020/2021 – forts.
 Sekretariat: 

 Terje Aunan (ønsker ikke å være ansvarlig for lister) 

 Irene Rosvold Ruud (ønsker ikke å være ansvarlig for lister) 

 Camilla Løkken Rosvold 

 Steffen Aune 

 Nina Ramdal

 Aud Dagmar Ramdal

 Kjell Åsmund Rosvold 

 Therese Evenrud 

 Morten Stefan Berg (Kan steppe inn som speaker ved behov, ikke ofte) 

 Marion Gangstad 



Valg 2020/2021 – forts.

 Annet: 
Valgkomiteen er opplyst om at det skal velges 2 stk fra 

hvert lag. Mange av tilbakemeldingene fra forespurte 
personer går på at det er for tidlig å gi et svar på dette. 

Valgkomiteens forslag er derfor at det velges 2 
representanter fra hvert lag når oversikten på antall spillere 
og lag for sesongen 2020/2021 er klar. 



Eventuelt
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Årsberetning 
Leksvik Idrettslag 

Håndballavdelinga 
Sesongen 2019-2020 

Styret har bestått av:  

Leder: Lise Krabseth  

Nestleder: Bjørn Ståle Aalberg 

Kasserer: Camilla Sollie Finsmyr 

Sekretær: Gunhild Røst 

Sportslig utvalg: Jan Kopreitan 

Materialforvalter: Ann Iren Hindberg  

Styremedlem: Wenche Næss 

Arrangementskomite: Silje Kamilla Jensen 

 



 

 

Møtevirksomhet: 
Styret avholdt etter årsmøtet i 2019 5 styremøter og det ble behandlet 24 saker. Det er fram 
til årsmøtet avholdt 4 styremøter, der et ble tatt over teams i 2020 der 22 saker har blitt 
behandlet. Totalt har det blitt behandlet 46 saker i håndballsesongen 2019/2020. Styret har 
i tillegg hatt løpende kommunikasjon via egen facebookgruppe og messenger. Sittende 
styret har sett et behov for ha et møte i mnd. 

Det ble i september avholdt møte med alle lagledere og trenere for å informere om 
sesongen, oppgaver og ta opp felles problemstillinger, som for eksempel fordeling av 
halltider. 

I april avholdt sportslig utvalg sesongevaluering med alle lag hvor trenere/lagledere deltok 
enkeltvis. Der evaluerte vi årets sesong der alle fikk fortelle hvordan deres sesong hadde 
vært og legge inn ønsker for sesongen 2020/2021. 

Klubben har deltatt på sonesamlinger på Fosen.  

Håndball avdelingen har deltatt på styremøter i hovedlaget månedlig. 

Generelt om avdelingen 
Håndballavdelingen har også dette året hatt stort fokus på å få økonomien i en sunn 
utvikling og dette føler vi at vi har lyktes godt med. Camilla Sollie Finsmyr har lagt ned en 
stor innsats i å få til gode rutiner rundt kassererjobben. Avtalen med Leksvik 
regnskapskontor ble videreført.  

Styret har også i år jobbet med å skape god lagstilhørighet både for utøvere og foresatte og 
gjennom dette prøvd å fordele oppgaver på flere voksne med hensikt å skape positive 
sosiale miljø på lagene både i trening, kamp og også med andre aktiviteter. Dette er viktige 
faktorer for at vi skal få flest mulig til å trives i håndballmiljøet og ha et ønske om å fortsette 
med idretten lengst mulig. Dette føler vi at har lyktes godt på enkelte lag, mens vi enda har 
mye igjen på å etablere gode nok rutiner for alle.  

 

Vi ser fortsatt at endel ikke klarer å holde orden på fellesutstyret. Vi i håndball avdelingen 
ønsker at trenere og lagledere tar mere ansvar for å holde fellesrommene ryddig og i orden 
til hver en tid. 

Det ble på årsmøtet 2018 bestemt at sportslig utvalg skulle beholdes som en del av håndball 
avdelingen, der leder av sportslig utvalg skulle være medlem i styret.  

Sportslig utvalg leverer egen årsrapport.  



 

Arrangement 

Kampaktivitet:  
Høstsesongen startet bra med mange kampdager i Leksvik hallen SMIA. 

Vi har denne sesongen hatt 13 kampdager før jul 2019 og 6 kampdager i 2020 etter jul i 
Leksvikhallen. På grunn av Covid19 viruset ble vårsesongen amputert da ble lagt inn forbud 
mot sportslig aktivitet.  

Denne sesongen ble det nye kjøkkenet i SMIA brukt til kiosk salg. Det har blitt opprettet en 
komitè for kjøkkenet der håndballavdelingen er deltagende. Etter litt prøving og feiling fant 
man ut at det var lurt å ta inngangspenger ved inngangen til hallen og ikke i kiosken. Dette 
på grunn av lite oversikt over hvem som har betalt inngang og ikke når man tok betaling i 
kiosken. 

Sekretariatet 2019/2020:  
På grunn av manglende leder i sekretariatet ved oppstart ble det litt startvansker, men dette 
ble fort opprettet da Terje Aunan tok på seg denne rollen. Det brukes Liveoppdatering på 
alle kamper nå og avdelingen har fått seg en egen bruker til dette. Vi får også i år som i fjor, 
mange positive tilbakemeldinger på hvordan lagene presenteres før kamp og 
speakervirksomheten underveis. Det er ønskelig at det er minimum 12 personer som kan 
stille i sekretariatet og dette er for å få kabalen med vakter til å gå opp. Det har kommet et 
forslag fra leder i sekretariatet at det rekrutteres/stiller en eller to personer fra hvert lag for 
å kunne holde kontinuiteten- da vil det automatisk rekrutteres fra nye lag hele tiden.  

Sekretariatet har bestått av: 

Nils Håkon Lerstadgrind, Terje Aunan, Ståle Rian, Aud Dagmar Ramdal, Kjell Åsmund 
Rosvold, Steffen Aune, Eirik Hovstein, Nina Ramdal Farbu, Elena Øverland, Åsmund Lerstad, 
Trond Espen Asp, Irene Rosvold Ruud, Camilla Løkken Rosvold, Therese Evenrud og Roar 
Berget. Aud Dagmar Ramdal (reserve) 

Arrangementskomiteen:  
Der er det Silje Kamilla Jensen som har hatt hoved ansvaret med vaktlister og Brit Undselli 
Halvorsen har hatt hovedansvaret for innkjøp av varer fram til det ble opprettet en komitè 
for kiosken i SMIA. 

Styret i håndball år bestemte at vi ikke skulle ha loddsalg på prix, men i stede arrangerte vi, i 
samarbeid med kommunen, en fest for de ansatte i Indrefosen kommune. Inntekten fra 
denne festen gikk til håndballavdelingen. Dette ble en bra fortjeneste. 



 

Leksvikmartnan:  
Håndballavdelingen bidro i juni 2019 med nattevakter på martnasområdet, renhold 
og salgstelt. Leder hadde vakt i hovedavdelingens info telt både lørdag og søndag. Dette 
fungerte veldig godt i år som i fjor. 

Økonomi/Økonominemd: 
Morten Stefan Berg har også denne sesongen arbeidet tett sammen med kasserer for å 
skape bedre økonomiske vilkår for avdelingen.  

Sponsor avtale med Coop er fortsatt under behandling, ellers så har vi de samme avtalene 
som i 2018/2019. 

Lagene 
Vi har i sesongen 2019/2020 hatt et treningstilbud for alle barn fra 2012 og oppover.  

Totalt er det 117 aktive utøvere i avdelingen utenom støtteapparatene.  

Vi har hatt 8 lag i aldersbestemte klasser med seriespill. Damelaget og herrelaget har spilt i 
4. Divisjon. Vi har også hatt 2 minilag i alderen 8 og 9år.  

De to yngste årgangene har hatt mulighet for å delta på miniturneringer omkring på Fosen 
og har deltatt på to av disse. I år som tidligere om årene skulle vi delta på steinkjercup, men 
pga corronaviruset ble dette avlyst. Vi hadde 6 lag som var påmeldt til dette. 

Både lagledere, trenere og øvrig støtteapparat oppleves som engasjerte voksne, som gjør en 
enorm innsats flere timer hver uke, for at vi skal ha et godt håndballtilbud i bygda. Det var 
totalt 2 lag denne sesongensom slet litt med å få kabalen med trenerrolle til å gå opp, men 
dette ordnet seg til slutt. 

  



 

Dommere sesongen 2017-2018 

Aktive dommere: 
Andre Lindgjerdet 

Aron Sæther 

Mathias Pedersen 

Magnus Ramdal 

Marie Øverland 

Amalie Myrseth 

Marion Sæther Røst 

Frida Kopreitan Dahl 

Disse har i hovedsak dømt kamper i Leksvikhallen, men også tatt på seg dommeroppdrag i 
Vanvikan. Andre Lindgjerdet dømmer på nivå 3 og har oppdrag i Trondheimsregionen.  

Dommerobservatører: 
Gunn Elisabeth Talmoaunet, Aud Dagmar Ramdal og Rune Halvorsen 

Det anbefales at dommerobservatører deltar på dommerobservatørkurs og er til stede 
under kamper der våre dommere deltar. 

 

  



 

Trenere og lagledere sesongen 2019/2020 har vært: 
Lag:   Trener(e)    Lagleder 

Mini 2012 Mats Cato Kjørsvik og Ole Andreas 
Killingberg 

 

Mini 2011 Heidi Kongsrud Hilde Thrana 

G. 10 Mats Cato Kjørsvik og Steffen Aune Tone Aune 

J.10 Lise Krabseth Anette Talmo 

J.12.2 Linda Lutdal og Bettina Vangen Camilla Rosvold 

J.12.1 Rune Halvorsen og Irene 
Lerstadgrind  

Rita Holtborg 

G.12 Linn Marita Nyborg og Merethe K. 
Dahl 

Gerd Sissel Nyborg 

J. 13 Silje Aune og Rita Rosvoldaunet  

G14 Karina Talmo og Lars Kristoffer 
Hindberg Rian 

Tonje Tvestad 

J16  Jan Kopreitan og Merethe Kopreitan 
Dahl 

Elena Øverland 

Damelaget Heidi Kongsrud Gunn Elisabeth Talmoaune 

Herrelaget Thomas Pedersen Liv Bodil Dahl 

 

Leksvik 30. April 2020 

Lise Krabseth Pedersen 

 

  



 

Material liste 2019/2020 
11 førstehjelpsvesker 

14 ball nett 

13 draktsett ( noen drakter det ikke er satt på nr. på) 

130 vester i div farge 

12 myke baller til målvaktstrening 

6 regulerbare hekker/hinder 

1 kompressor 

1 kjøleskap 

1 fryser 

1 mikrobølgeovn 

1 vannkoker 

1 dobbel kaffetrakter 

4 kaffekanner 

1 hjertestarter 

1 Ipad til bruk i sekretariatet 

2 klister påførings bokser 

3 Figur markører 

2 stiger 

90 kjegler 

3 ballpumper 

 

 

 

 

  



 

SPORTSLIG UTVALG 
 

Sportslig utvalg har i sesongen 2019/2020 bestått av følgende personer: 
 

- Jan Kopreitan    Leder 

- Mats Waade Kjørsvik  Nestleder 

- Liv Bodil Dahl   Sekretær og turneringsansvarlig 

- Cathrine Lindgjerdet  Kursansvarlig 

- Aud Dagmar Ramdal  Dommeransvarlig 

- Gunn Talmoaune   Dommeransvarlig 

- Thomas Pedersen  Treningstider, Påmelding osv 

Sportslig utvalg ble ikke konstituert på årsmøtet 2019, men fordelte oppgaver og roller i 
eget møte høsten 2019. Som navnet på utvalget sier, har vi ansvaret for den sportslige 
aktiviteten i avdelingen. 

SU har gjennomført 9 møter (planen var ett i måneden), møte med trenere lagledere før 
sesongen, samt evalueringsmøte med en fra hvert lag nå etter påske. 

Dette ble jo en sesong av litt spesiell karakter, da all aktivitet brått ble avlyst i midten av 
mars. Dette medvirket til at sesongens høydepunkt for mange, Steinkjercup, ble avlyst. På 
generelt grunnlag kan vi allikevel si at så lenge vi fikk spille håndball var stemningen god. 
Resultatmessig ble det som alltid både opp- og nedturer.  

Det som er spesielt gledelig, er at publikumsoppslutningen synes å være god. Ikke mange 
haller i regionen er så godt besøkt som Leksvikhallen. 

Vi stilte følgende lag: 
Knøtt, Mini, J10, J12 1 og 2, J13, J16, Damer, G10, G12, G14, Herrer 

Kort oppsummert forløp sesongen stort sett greit for de fleste lag. Noen utfordringer har 
det selvfølgelig vært, spesielt i forhold til låning av spillere på lag med liten stall. J13 avviklet 
sesongen med hjelp av J12 spillere, G14 måtte låne fra J13.  

Ellers er det å ha et herrelag en berikelse for håndballen i Leksvika, men dessverre ser det ut 
til at interessen igjen er dalende. I skrivende stund vet vi ikke om vi klarer å stable lag på 
beina til neste år. 



 

Trening, kurs 
Det ble ikke avholdt trenerkurs med eksterne krefter denne sesongen. I stedet 
valgte vi å benytte egne trenere. Det ble avholdt trening med alle lag, hvor det ble lagt vekt 
på elementære ting, som alle i avdelingen bør kunne, og som skal gå som en rød tråd inn i 
alle lag.  

Det ble også gitt litt opplæring i skadeforebygging. Øvelser ble vist av Bettina Vangen 

Ansvarlig for kurset var Heidi Kongsrud, Bettina Vangen, Cathrine Lindgjerdet og Jan 
Kopreitan 

Vi ønsker selvfølgelig at flest mulig skal ta kurs, men det viser seg dessverre vanskelig å få 
samlet nok folk til å avholde kurs i Leksvika. 

Andre aktiviteter. 
Vi hadde besøk av Byåsenakademiet v/Asgeir, som hadde ei treningøkt med alle lag fra 12 år 
og oppover til og med 16 år. Meget velykket arrangement, som vi ønsker å spinne videre på 
til neste sesong. 

Det ble arrangert kick – off før seriestart, hvor de fleste lag stilte. 

Det ble arrangert miniturnering hvor vi fikk besøk av flere lag fra Fosen. Meget vellykket og 
noe som bør følges opp neste sesong. 

Sportsplan 
Eksisterende sportsplan er revidert og må godkjennes på årsmøtet før den blir offisiell. 

Samarbeidsavtale med fotball 
Samarbeidsavtalen med fotball ble utarbeidet før inneværende sesong, og skal sikre at det 
ikke blir konkurranse om spillerne i sesong. Kort fortalt har håndball førsteprioritet fra 
oktober til og med mars, og fotball april til og med september.  

Erfaringen fra første år har vært god, noe vi håper det fortsetter også kommende sesong. 

Diverse 
- Fjorårets partneravtale med Steinkjer ble ikke videreført. 

- Vi melder på følgende lag til neste sesong: 

   J10, J12 1 og 2, J13, J16, Damer, G10, G12 1 og 2, G14. 

I tillegg vil vi melde oss på for å få ei miniturnering.  

 

  



 

Forslag til SU neste sesong 
Jan Kopreitan, Leder 

Heidi Kongsrud 

Liv Bodil Dahl 

Gunn Talmoaune 

Aud Dagmar Ramdal 

Thomas Pedersen 

Mats Waade Kjørsvik 

Fordeling av roller gjøres på første møte i ny sesong. 

 

 

Sportslig Utvalg 

Leksvik Håndball 

Jan Kopreitan, Leder 
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